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BDP International, Ocean Freight
 Export Operation Executive

‘’Yaşadığımız her deneyim gelecek için bizlere farklı kazanımlar ve farklı farkındalıklar getirecektir.’’

Eğitim geçmişinizle ilgili bilgi alabilir miyiz?

İstanbul Okan Üniversitesin’de Uluslararası Lojistik ve 
Taşımacılık Bölümünü %100 burs ile kazandım. Okulumuz 
sosyal faaliyetler açısından fazlaca hareketli bir okul.
Okula başlar başlamaz Lojistik topluluğuna üye oldum. 
Okuduğum dönem boyunca lojistik alanında faaliyet 
gösteren çeşitli firmalara neredeyse her yıl ziyaretlerde 
bulunduk ve bu ziyaretler yapmak istediğim işin
şekillenmesine öncülük etti. Ayrıca bunların yanında kafa 
dağıtmak ve sosyal açından gelişmek açısından okulu-
muzda katılmayı en çok sevdiğim Happy Life dersleri beni 
fazlaca motive etti, farklı bölümlerden kişilerle tanışma 
fırsatı buldum. Okuduğum süre boyunca alanlarında 
öncü olan eğitimcilerle tanışma fırsatı ve onların
deneyimlerinden bilgi edinme fırsatı buldum.
Özelikle Kariyer Merkezi Müdürü Peren Hanım her daim 
destekleyici yoğun temposunda bile sizleri dinleyerek yol 
gösterecek biridir. Ayrıca Girişimcilik Derslerini
aksatmamalarını öneririm. Beni okuduğum süre boyunca 
en etkileyen durum Girişimcilik Dersi’nde değerli Ediz 
Hun’un deneyimlerini aktarmasıydı. Okuyan 
arkadaşlarımın bu tür faaliyetleri kaçırmamalarını 
öneririm. Fırsat bulduğum ilk zamanda yüksek lisans 
eğitimi için tekrardan okuluma geleceğim.

Okan sonrasında profesyonel hayatınız nasıl ilerledi?

Bunu tüm içtenliğimle söylüyorum, İstanbul Okan Üniversitesi 
benim iş sahibi olmamda en büyük katkı payına sahiptir. İlk işimi 
O’COOP Programı sayesinde buldum. Okulumun son senesinin, 
son döneminde O’COOP sayesinde NETLOG şirketinde uzun 
dönem staj yapma imkânı buldum. Burada 3,5 yıl çalışmamın 
ardından Forwarding alanında öncü olan firmalardan biri olan BDP
International şirketine geçme fırsatı yakaladım. Sizlerin de bildiği 
üzere şirketler deneyimsiz ve daha önce iş deneyimi olmamış 
kişileri işe almakta pek hevesli değil. Bu da mezuniyet sonrası ne 
olacak kaygımızı arttırıyor. Fakat Üniversitemizin programı 
sayesinde bu kaygılarımdan kurtuldum. Benimle birlikte birçok 
arkadaşım bu şekilde iş sahibi oldu. 

Üniversite döneminde staj tecrübeleri edindiniz mi, 
öğrencilere bu yönde tavsiyeleriniz nelerdir?

Üniversite birinci sınıf dışında her yaz çeşitli lojistik şirketlerinde staj 
yaptım. Bu stajlar kariyerimi nerede başlatmak ve devam ettirmek 
istediğim konusunda beni yönlendirdi. Özellikle O’COOP ile 
yaptığım son dönem stajım okulum bitmeden önce nerede 
kariyerime başlayacağım nasıl deneyim kazanacağım gibi 
kaygılarımdan kurtulmama ve yeni hayatıma hazır bir şekilde 
okulumdan mezun olmama çok büyük katkıda bulundu.  Değerli 
arkadaşlarım, sizlere deneyimlediğim ve çok kazanımlar elde 
ettiğim fırsatı olan herkesin mutlaka yapması gerektiğini 
düşündüğüm O’COOP Programı’na katılmanızı tavsiye ediyorum. 
Ne yapmak veya ne yapmamak istediğinizi, kariyerinizi nasıl devam 
ettirmek istediğinizi anlayacağınız bir dönem geçireceğinize 
eminim. Bölüm fark etmeksiniz herkesin deneyimlemesi
gerektiğini düşünmekteyim.



Dilara İPEK
BDP International, Ocean Freight

 Export Operation Executive

Pandeminin iş yaşamınıza etkileri neler oldu,
bu değişimi nasıl yönettiniz?

Pandemi Döneminde bazı sektörlerin artık değişim zamanı 
geldiğini gösterirken bazı sektörlerin de ne kadar önemli 
olduğunu bizlere gösterdi.  Benim çalıştığım lojistik sektörü 
pandemi döneminde ne kadar önemli olduğunu gösteren 
sektörlerden biri oldu.  Pandemi dönemi boyunca işe gitmeye 
devam ettim, bulunduğum sektör sokağa çıkma yasağından 
muaf kategorisindeydi ve o dönemlerde çalıştığım şirketin 
politikasına evden çalışma sistemi ters düştüğü için
pandeminin en yoğun olduğu zamanlarda bile işe gitmeye 
devam ettim. Bu durumu başlarda çok fazla yadırgasam da 
pandemi sürecine kısa sürede alışmamı ve bu hastalıktan 
korunmak için nasıl önlemler almam gerektiği konusunda kısa 
sürede farkındalık kazanmama yardımcı oldu. Her zaman 
düşünürüm ki yaşadığımız her deneyim ilerisi için bizlere farklı 
kazanımlar ve farklı farkındalıklar getirecektir. Üzülüp kendi 
motivasyonumuzu düşürmektense hayatın getirdikleriyle bir 
şekilde devam etmeyi, ayak uydurmayı öğrenmek durumundayız.

Lisans öğrenciliğinizden bugüne bir Okan resmi
çizseniz aklınıza ilk neler geliyor?

İstanbul Okan Üniversitesi’nin genel politikasının her alanda aktif 
olabilen, devamlı sosyal faaliyetlerde bulunan, kendine güvenen 
bireyler yetiştirmeye özen göstermektedir. Bu faaliyetlerde Kariyer 
Merkezi’nin katkıları çok büyüktür. Hali hazırda okuyan ve mezun 
olan arkadaşlarım için çeşitli fırsatlar bulup çok fazla öğrenciyi 
kariyerlerindeki ilk adımlarını güven içerisinde atmalarında yol 
gösterici olan Kariyer Merkezi’dir. En güzel, en verimli kariyer 
fırsatlarını bizler için bulup her zaman yol gösterici oldular. Bana 
İstanbul Okan Üniversitesi’ni anımsatan resim ise ışıklı bir yolda 
öğrencilerinin her daim arkasında yürüyen koskocaman bir aile 
derdim... 
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“İş Yaşamına En Yakın Üniversite’’

MEZUNLARIMIZIN
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2016 yılında İstanbul Okan Üniversitesi Uluslararası Ticaret Bölümü’nden 
mezun olduktan sonra Uniwersytet Rzeszowski Üniversitesi’de ekonomi 
okumuştur. İngilizce eğitiminin yanı sıra İtalyanca da öğrenmiş ve “İş ve 
Beden Dilinde Etkin İletişim” gibi çeşitli sertifikalar ile kişisel gelişimine 
devam etmiştir. 2015 yılında Koç Sistem’de başlayan kariyerine küresel 
birçok firmada farklı pozisyonlarda devam etmiştir. Şu anda kariyerine 
Accenture Espana firmasında ‘’Sipariş ve Tahsilat Danışmanı’’  olarak 

devam etmektedir. 

İstanbul Okan Üniversitesi’nden 2020 yılında Havacılık Yönetimi 
Bölümü’nden mezun olmuştur ve yine aynı sene Üniversitemizde

 Uluslararası Lojistik ve Taşımacılık Bölümü’nden başarıyla mezun olmuştur.
Birçok Uluslararası Lojistik sertifikası alarak Üniversitemizde almış olduğu 

eğitimi pekiştirmiştir. Melike Sarıhan’ın 2018 yılında İstanbul Sabiha 
Gökçen’de başlayan kariyeri şu anda Toreccid, S.A şirketinde ‘’İhracat Satış 

Uzmanı’’ olarak devam etmektedir.

Bahar ANGIN

Melike SARIHAN

Gürsel Kınay Anadolu Üniversite’nde İşletme Yönetimi Bölümü’nden 2011 
senesinde mezun olduktan sonra 2015 yılında Üniversitemizde Satış ve 
Pazarlama yüksek lisans eğitimini tamamlamış ve ardından İstanbul 

Üniversitesi Sosyoloji Bölümü’nden 2021 yılında mezun olmuştur.
Gürsel Kınay, 20 yıllık iş deneyiminde hızlı tüketim, hastane ve sigorta gibi 
birçok farklı sektörde; idari işler, satış pazarlama gibi birçok farklı depart-
manda deneyim kazanmıştır.Marsh Turkey’de ‘’Sağlık Yöneticisi’’ olarak 

çalışma hayatını sürdürmektedir.

Gürsel KINAY
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“İş Yaşamına En Yakın Üniversite’’

MEZUNLARIMIZIN

2019 yılı Rusça Mütercim ve Tercümanlık okurken Üniversitemizde ÇAP 
yaparak 2018 yılında Lojistik Yönetimi Bölümün’den başarıyla mezun 

olmuş ve çalışma hayatına Lojistik Operasyon şirketinde başlamış ve şu 
anda Gebrüder Weiss Şirketi’nde ‘’Satış Uzmanı’’ olarak çalışmalarını 

başarılı bir şekilde devam ettirmektedir.

Ezgi Başboğa Üniversitemizin Psikoloji Bölümün’den 2015 yılında mezun 
olmuş ve eğitim hayatına Yıldız Teknik Üniversitesi İnsan Kaynakları 
Yönetimi Bölümünde devam ederek buradan 2017 yılında mezun

 olmuştur. Çalışma hayatına ‘’Psikolog/Aile Danışmanı’’ olarak başlamış,
 ve şu anda Faturamatik Elektronik Para ve Ödeme Kuruluşu A.Ş

“İnsan Kaynakları Müdürü’’ olarak devam etmektedir. 

Elif SÖZEN

Ezgi BAŞBOĞA

Anadolu Üniversitesi İşletme Yönetimi bölümünden 2015 senesinde 
mezun olarak eğitimine Üniversitemizin Aşçılık ve Gastronomi ve Mutfak 

Sanatları bölümlerinde devam etmiş ve 2018 yılında mezun olmuştur. 
Marmara Üniversite’nde Pedagojik Formasyon eğitimi alarak, meslek 

hayatına Cevahir Hotel İstanbul Asia’da ‘’Mutfak Stajyeri’’ olarak başlamış 
ve bir dönem MEB’de öğretmenlik yapmıştır. Allzin firmasında

 ‘’Kilit Müşteri Yöneticisi’’ olarak çalışmaktadır.

Beyza AYAZ
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“İş Yaşamına En Yakın Üniversite’’

MEZUNLARIMIZIN

Üniversitemizin Beslenme ve Diyetetik Bölümü’nden 2022 senesinde 
başarıyla mezun olmuştur. İş hayatına Hastanemizde ‘’Stajyer Diyetisyen’’ 
olarak başlamış çeşitli hastanelerde ve tıp merkezlerinde kendini mesleki 

açıdan geliştirmiştir. Athletic-o Sportsclub şirketinde ve Maltepe Tıp 
Merkezi’nde ‘’Diyetisyen’’ olarak çalışma hayatını sürdürmektedir. 

Eda Doğrusoy, okulumuzun Endüstri Mühendisliği Bölümünden 2022 
senesinde mezun olmuştur. Pazarlama İletişimi, İnsan Kaynakları Yönetimi, 

Google CEO eğitimi gibi birçok eğitim alarak kişisel gelişimine katkıda 
bulunmuştur. Gönüllü olarak Lösev’de görev almıştır. Çalışma hayatına 

Tayas Gıda San. Ve Tic. A.S’de ‘’Üretim Planlama Stajyeri’’ olarak başlamıştır. 
Inductotherm Group şirketinde ‘’Production Planning Engineer’’ 

pozisyonunda çalışmaktadır. 

Medine KINIS

Eda DOĞRUSOY

Numan Demirkale Üniversitemizin Gastronomi ve Mutfak Sanatları 
Bölümü’nden 2020 senesinde birincilik ile mezun olmuştur. 4 yıllık lisans 

eğitimi boyunca çeşitli stajlar ve kısa süreli iş deneyimleri edinmiştir. İş 
hayatına Shangri-La Group’da başlamıştır. Mezunumuz Komili Olive, Sabri 

Ülker Gıda Araştırmaları Enstitüsü Vakfı gibi birçok firmada gönüllü staj 
deneyimi edinerek kendini geliştirmiştir. Şu anda Rafless’da ‘’Demi Chef 

De Partie’’ pozisyonunda çalışmaktadır.

Numan DEMİRKALE



‘‘’Mimarlık sürekli gelişim ve eğitimle toplumun ihtiyaçlarına cevap verme sanatıdır.’’
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SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK

Cenk ELGİN
Mimarlar Odası Gebze Temsilciliği Yönetim

 Kurulu Başkanı- Elgin Mimarlık/Kurucu

Sizi biraz tanıyabilir miyiz?

Merhaba ben Cenk Elgin. 1991 Kadıköy doğumluyum, aslen Gebzeliyim. 2014 
Okan Üniversitesi Mimarlık mezunuyum. Kurucusu olduğum Elginler Mimarlık 
ve İnşaat Ltd. Şti de meslek hayatıma devam etmekteyim. Ayrıca Mimarlar 
Odası Gebze Temsilciliği Yönetim Kurulu Başkanıyım.

Okan sonrasında eğitim ve profesyonel hayatınız nasıl ilerledi?

Üniversite dönemindeyken aldığımız eğitim ve hocalarımızın kalitesi sayesinde 
birçok alanda dolu bir şekilde profesyonel meslek hayatına atılmış bulundum. 
Ayrıca üniversite zamanında görmüş olduğumuz Girişimcilik derslerinin de çok 
faydası olduğunu da özellikle belirtmek istiyorum. Yıllar boyunca mimar olarak 
sanayi yapıları başta olmak üzere farklı alanlarda şantiyelerde ve proje ofisler-
inde çalıştım. Bilgi ve deneyimimi artırmak adına mesleğe yönelik birçok 
program, seminer, sertifika, eğitimlere katıldım. Yurt dışında farklı ülkeleri 
gezerek dünyadaki mimarlık örneklerini gözlemledikten sonra sektörde farklılık 
yaratabilmek amacıyla Elginler Mimarlık ve İnşaat Ltd. Şti’yi kurdum. Tüm bu 
süre zarfında üniversite öğrenciliğimden bu yana aktif bir şekilde dahil 
olduğum Mimarlar Odası Gebze Temsilciliğinde şu anda Yönetim Kurulu 
Başkanlığı yapmaktayım.
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SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK
Güncel çalışma alanlarınızdan bahsedebilir misiniz?

Öncelikle mimarlık çok geniş bir çalışma alanı sunan ve farklı alt uzmanlık dallarını içinde barındıran, insanoğlunun var 
olduğu günden bu yana Dünya’nın en önemli mesleklerinden biridir. Bu görev bilinciyle bende her zaman kendimi 
geliştirmek üzere faaliyetlerimi sürdürdüm. Güncel olarak kendi mimarlık ofisimde proje, ruhsat, tasarım, uygulama, 

taahhüt alanında hizmet vermekteyim. Ayrıca Sakarya Bilirkişilik Bölge Kurulu üyesi Bilirkişisi, Enerji Kimlik Belgesi Uzmanı, 
İş Sağlığı ve Güvenliği Uzmanıyım.

Bu ayki konumuz Sürdürülebilirlik; bu tema etrafında, iklim değişikliği, karbon ayak izi, çevre
 dostu mimari yaklaşımlara hassasiyet ve artan bir farkındalık olduğu gözleniyor,

 bu konuda bakış açınız nedir ve mesleğinize yansımaları ne şekilde gerçekleşiyor?

Özellikle endüstri devrimi sonrasında artan ekonomik ve toplumsal faaliyetlerin sonucu olarak kabul edilen çevre 
sorunlarının giderek fazlalaşıyor olması, günümüzde sürdürülebilirlik kavramını da hayatımıza dahil etmiş olup her 

geçen gün artan ilgi ve bilinçle devam etmektedir. Toplumun ihtiyaçları doğrultusunda yapılı çevre geliştirme süreçler-
inde önemli role sahip olan ve bu nedenle de çevresel etkisi yüksek olan mimarlık alanında da sürdürülebilirlik karşılık 
bulmuştur.  Bu bağlamda bu tasarım yaklaşımları paralelinde üretilen binaların amacı; malzeme, enerji ve genel olarak 

ekosistem kullanımında, binaların çevresel etkilerini en aza indirgemeyi amaçlayan, inşa edilen çevreyi korumayı 
hedefleyen bilinçli bir yaklaşım sunan mimaridir. Sürdürülebilir mimarlığın en önemli özelliklerinden biri yenilenebilir 
enerji kaynaklarına öncelik vermesi ve bulunduğu alandaki enerjiyi etkin biçimde kullanmasıdır. Bu hususta Dünya’da 
İklim Değişikliğine karşı Sıfır Karbon Ayak İzi yaklaşımı ile tasarlanan çevre dostu mimari yapıların arttığını belirterek 

artık ‘Akıllı Şehirler’ kavramının da dijitalleşen çağda birçok ülkede hayata geçirildiğini, sürdürülebilirlik açısından 
ülkemizde de yaygınlaşması gerektiğini düşünüyorum. Konuyu kendimizden kentimize yönelimi ile her alanda ele 

almak, bireysel olarak bilinçlenmek, ilgili yerel ve genel idarelerinde desteğiyle ülkemize de fayda sunmaya çalışmanın 
bu süreci hızlandırmada en önemli faktörlerden biri olacağı kanaatindeyim. Bu hususta değinebileceğim başka bir 

yöntem ise binaların çevre dostu olarak sertifikalandırılma yöntemidir. Uluslararası derecelendirme sistemleri içerisinde 
dünyada en yaygın olarak kullanılan LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) sertifikası olup, Amerikan 

Yeşil Binalar Konseyi (USGBC) tarafından geliştirilmiş yeşil bina derecelendirme sistemlerinden biridir. LEED, bina ve 
kent ölçeğinde sürdürülebilir tasarım, inşaat ve işletme kriterlerini ortaya koymaktadır. Geleneksel yapılara göre daha 

sağlıklı, çevreci ve ekonomik olarak tasarruflu binaları tanımlayan bir sistemdir. Netice olarak genel konjonktürde daha 
yaşanabilir bir dünya için evrilen gelişimin sürecini hızlandırmalı ve daha geç olmadan reaksiyon almalıyız.
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SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK

Türkiye’de Sürdürülebilir Mimari’ye genel bakışı nasıl değerlendiriyorsunuz?

Şu an ülkemizde bulunan sürdürülebilir(yeşil) bina sayısı günden güne artmakta dünyada en çok kabul gören sertifika 
sistemleri LEED ve BREEAM uygulanmaya çalışılmaktadır. Türkiye’de yeşil bina kullanımı geçtiğimiz senelere oranla 
ciddi anlamda artış göstermiştir. Yeni yapılan binaların da yine aynı şekilde büyük bir çoğunluğu yeşil bina özelliği 
taşımaktadır. Yapı sektörünün bir kısmı yeşil binaların normal binalara göre daha maliyetli olduğunu düşünmektedir. 
Fakat aslında düşünüldüğünde ileriki zamanlarda, yapılan tasarruflar ile yeşil binalar daha az maliyetli olmaktadır. 
Yeşil binalar bu konuda bina sahibine ciddi tasarruflar ve avantajlar sağlamaktadır. Aynı zamanda yapılışından
 yıkılışına kadar çevreye ve insan sağlığına zarar vermeyen bir kimliğe sahiptir. Dolayısı ile bu alandaki araştırma ve 
geliştirme çalışmalarının artmasıyla, Türkiye bu konuda kendini giderek geliştirecektir. Fosil yakıtların yerini alternatif 
yakıtların aldığı, enerjinin yenilenebilir kaynaklardan üretildiği, üretim pratiklerinin gözden geçirildiği, insanların tüketici 
olarak uyguladıkları davranış kalıplarını analiz etmeleri gereken bir dönüşüm süreci olarak bütünsel şekilde
 değerlendirince Türkiye’deki yapı sektörünün son yıllardaki baş döndürücü ivmesine baktığımızda maalesef büyük bir 
karbon ayak izi ortaya çıktığının da, alınan LEED ve BREEAM’ in de yeterli düzeyde olmadığının da altını çizmemiz 
gerekiyor. Aslına bakarsanız sürdürülebilir mimariyi binalar ölçeğinden kent ölçeğine taşımadıkça, ilgili yerel ve genel 
yönetimlerin kararları ile desteklenmedikçe, imar afları oldukça ne yazık ki hızlı şehirleşmenin yarattığı doğal kaynaklar 
üzerindeki baskılar, çevresel sorunlara neden olmaya devam edecektir. Buna karşın gün geçtikçe hem dünyada hem de 
ülkemizde sürdürülebilir mimarlığa önemin giderek artacağını bu hususta da toplumun birer bireyi olarak hepimizin 
farkındalık sağlayarak daha yaşanabilir bir çevre ve dünya için elimizden geleni yapmamız gerektiğini düşünüyorum.

Bir kariyer yolu olarak Mimar olmak isteyen öğrencilere tavsiyeleriniz nelerdir?

Mimarlığın birçok farklı alanında deneyime sahip biri olarak hizmet veren aynı zamanda Mimarlar Odası Gebze Temsil-
ciliği Yönetim Kurulu Başkanı olarak Mimar olmak isteyen öğrencilerimize tavsiyem şudur ki; Her geçen gün değişen ve 
evrilen koşullarda, insanoğlunun var olduğu günden bu yana Dünya’ya iz bırakmanın bir yolu olan Mimarlık sürekli 
gelişim ve eğitimle toplumun ihtiyaçlarına cevap verme sanatıdır. Sizler de bu yolda yürümek istiyorsanız sürekli 
gelişmeye ve öğrenmeye odaklı bir bakış açısı ile sektörde var olmaya, tasarlarken ve inşa ederken yalnızca yerel ve 
çevresel değil, global meselelerin de farkında olarak, çözücü, yapıcı, koruyucu bir sanatçı ilkesiyle düşünerek hareket 
etmenizi tavsiye ederim.
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Kültür,             Gastronomi

Dr. Öğr. Üyemiz Eda Çekil Konrat ve Return To Sender Projesi

Görsel İletişim Tasarımı Bölümü Dr. Öğr. Üyemiz Eda Çekil Konrat ve Alman sanatçı Beate Krempe kolaylaştırıcılığında 
gerçekleşecek ''Return To Sender'' projesi, Türkiye- Almanya Gençlik Köprüsü tarafından desteklenmekte, Almanya'dan 
LAG K&M, Türkiye'den Kırkayak Kültür işbirliğiyle hayata geçirilmektedir. Öğrencilerimizin Almanya'da LFS öğrencileriyle 

paslaşarak üretecekleri çalışmalar, her iki ülkede de sergilenecek. Çalışmalar aynı zamanda çevrimiçi sergi olarak da 
yayınlanacak..

Öğretim Görevlimiz Abdurrahman Öner’in ‘’Kuduz’’ Filmine İki Ödül

Sinema-TV Bölümü Öğretim Görevlimiz Abdurrahman Öner, yönetmeni ve senaristi olduğu "Kuduz" filmi projesiyle 59. 
Antalya Altın Portakal Film Festivali'nde, Sümer Tilmaç Antalya Film Destek Fonu Pitching Platformu Ödülü'nü ve Fono 

Film Post Prodüksiyon Ödülü'nü aldı.



10

Tekstil ve Moda Tasarımı Bölümü Öğrencimiz Neslihan Hacıömeroğlu İkincilik Ödülünün Sahibi Oldu

Merter Sanayici ve İşadamları Derneği (MESİAD) Moda 2022 etkinliği kapsamında düzenlenen ''Sürdürülebilirlik” temalı 
Öğrenci Tasarım Yarışması’nın final gecesi 6 Eylül 2022'de gerçekleştirildi. Aralarında Tekstil ve Moda Tasarımı öğrencilerimiz 

Neslihan Hacıömeroğlu, Senem Aydın ve Beril Naz Şencan'ın da bulunduğu finalistlerin tasarımlarından oluşan final 
defilesinde sanayici ve moda tasarımcılarından oluşan jüri kazananları açıkladı. Öğrencimiz Neslihan Hacıömeroğlu ikincilik 

ödülünün sahibi oldu.

Öğrencilerimiz Altın ve Bronz Madalya Kazandı

4. Uluslararası GastroAfyon Lezzet ve Turizm Festivali'nde Gastronomi ve Mutfak Sanatları Bölümü öğrencilerimiz, Üniversi-
temizi başarıyla temsil etti. Festival kapsamında gerçekleşen ve Mevlevi mutfağından örneklerin sunulduğu yarışmada 3. 

sınıf öğrencilerimizden Kemal Demirel altın, Recep Vardar bronz madalyanın sahibi oldu.
Bölüm Başkanımız Dr. Öğretim Üyesi İlkay Gök, festivalde "Coğrafi İşaretli Ürünler ve Afyonkarahisar Gastronomisi" adlı 

panelde moderatörlük yaptı.

Kültür,             Gastronomi



11

Kültür,             Gastronomi

Kurumsal İletişim Müdürlüğünüz tarafından çekilen Fikri Karayel konseri görselleri

Hava Kararınca Kampüs serisi ile, Fikri Karayel’i kampüsümüzde ağırladık.
Mum ışığıyla aydınlanan konser alanında şarkılar hep bir ağızdan söylendi.
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İş yaşamına en yakın üniversite” vizyonuyla çalışmalarını sürdüren Üniversitemiz, 26 Eylül 2022 Pazartesi günü Tuzla 
Kampüsümüzde düzenlenen törenle 2022-2023 Akademik Yılı’nın açılışını yaptı. Eğitim ateşinin yakılması ve açılış konuşma-
ları ile başlayan program, Prof. Dr. Semih Bilgen’in verdiği “21. Yüzyılda Üniversite” başlıklı Açılış Dersi ile devam etti. Bilgen, 

öğrencilere 46 yıllık akademisyenlik yaşamından tecrübelerle üniversite kavramını anlattı.
Açılış konuşmasında Mütevelli Heyet Başkanımız Bekir Okan, İstanbul Okan Üniversitesi’nin ilklerinden ve farklılıklarından 
bahsetti. Üniversitemizin 23 yılda 43 bin mezuna ulaştığını anlattı. “İlk kez Girişimcilik Dersi’ni, Happy Life Programı’nı ve 

Kariyer ve Yaşam Dersleri’ni başlatan üniversiteyiz” diye konuştu.
Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa Koçak konuşmasında üniversite eğitiminin amacı gençleri sosyal açıdan da donatmak olmalı 

derken gençlere tavsiye de verdi: “Derslerinize zaman ayırdığınız kadar öğrenci kulüplerine, Kongre Merkezimizdeki 
kültür-sanat etkinliklerine de zaman ayırın. Bu güzel kampüsü doyasıya yaşayın.”

Açılış programımız, Konservatuvar Dinletisi’nin ardından öğrenci oryantasyonları ile sona erdi.

2022-2023 Akademik Yılı Açılış Törenimizi Gerçekleştirdik

Pearson Assured tarafından 2021-2022 Akademik Yılı’nda da akredite olduk
Yabancı Diller Koordinatörlüğümüz Hazırlık Bölümü tarafından yürütülen İngilizce Hazırlık Programı, 10 Mayıs 2022 tarihi 

itibariyle 1 yıl süreyle, 10 Mayıs 2023 tarihine kadar Pearson Assured Organization tarafından 92685 merkez koduyla akredite 
edilmiştir. Yönetim-Kurumsallık, Eğitim-Öğretim ve Ölçme-Değerlendirme alanlarında toplam 40 kalite yönetimi ve 

güvencesi ölçütüne uyum sağlayan PACE Bölümümüz'ün İngilizce Hazırlık Programı'nın böylece uluslararası dil eğitimi 
standartlarında faaliyetini sürdürdüğü tescil edilmiştir.

Pearson Assured, dünyanın en büyük eğitim çözümleri şirketlerinden bir tanesi olan Pearson tarafından geliştirilen, uluslara-
rası tanınırlığa sahip kalite güvencesi ve akreditasyon sistemidir. PACE İngilizce Hazırlık Programı'nı başarıyla tamamlayıp 
bölümlerine geçen öğrenciler, uluslararası düzeyde tanınırlığa sahip “Pearson Assured Sertifikası” almaya hak kazanırlar. 

Yaklaşık 100’den fazla ülkede eğitim çözümleri alanında faaliyet gösteren Pearson tarafından sağlanan kalite güvencesi ve 
akreditasyon hizmeti, gelişen dünya standartlarına göre geliştirilmekte ve uluslararası düzeyde kabul görmektedir. Sertifika 

süreci başvuru, onay, İngiltere’de basım ve teslimat aşamalarından oluşan 1 ay süren bir süreci kapsamaktadır.

Pearson Assured Tarafından 2021-2022 Akademik Yılı’nda da Akredite Olduk
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İş yaşamına en yakın üniversite” vizyonuyla çalışmalarını sürdüren Üniversitemiz, 26 Eylül 2022 Pazartesi günü Tuzla 
Kampüsümüzde düzenlenen törenle 2022-2023 Akademik Yılı’nın açılışını yaptı. Eğitim ateşinin yakılması ve açılış konuşma-
ları ile başlayan program, Prof. Dr. Semih Bilgen’in verdiği “21. Yüzyılda Üniversite” başlıklı Açılış Dersi ile devam etti. Bilgen, 

öğrencilere 46 yıllık akademisyenlik yaşamından tecrübelerle üniversite kavramını anlattı.
Açılış konuşmasında Mütevelli Heyet Başkanımız Bekir Okan, İstanbul Okan Üniversitesi’nin ilklerinden ve farklılıklarından 
bahsetti. Üniversitemizin 23 yılda 43 bin mezuna ulaştığını anlattı. “İlk kez Girişimcilik Dersi’ni, Happy Life Programı’nı ve 

Kariyer ve Yaşam Dersleri’ni başlatan üniversiteyiz” diye konuştu.
Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa Koçak konuşmasında üniversite eğitiminin amacı gençleri sosyal açıdan da donatmak olmalı 

derken gençlere tavsiye de verdi: “Derslerinize zaman ayırdığınız kadar öğrenci kulüplerine, Kongre Merkezimizdeki 
kültür-sanat etkinliklerine de zaman ayırın. Bu güzel kampüsü doyasıya yaşayın.”

Açılış programımız, Konservatuvar Dinletisi’nin ardından öğrenci oryantasyonları ile sona erdi.

Tuzla Kampüsümüzde Gerçekleşen Welcome Party İle Yeni Akademik Yıla Eğlenceli Bir Başlangıç Yaptık 
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BASINDA OKAN



KAMPÜSÜMÜZDEN
Manzaralar
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Ft. Kurumsal İletişim Müdürlüğü



OKAN AYRICALIKLARI
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